
            

 

UCHWAŁA Nr XXXVI/211/2020 

RADY MIEJSKIEJ W KARCZEWIE 

z dnia 30 listopada 2020 r. 
 

w sprawie rozpatrzenia petycji dotyczącej uruchomienia linii autobusowej 

Karczew - Otwock 

Na podstawie art. 18 ust. 2 pkt 15 ustawy z dnia 8 marca 1990 r. o samorządzie gminnym (Dz. 

U. z 2020 r., poz. 713, poz. 1378 ) oraz art. 9 ust. 2 ustawy z dnia 11 lipca 2014 r. o petycjach      

( Dz. U. 2018 r., poz. 870 ) uchwala się, co następuje: 

§ 1. Petycję  z dnia 17 sierpnia 2020 r. ( data wpływu do Urzędu 7 września 2020 r.) 

dotyczącą uruchomienia linii autobusowej Karczew - Otwock uznaje się za zasadną z chwilą 
wprowadzenia Karczewskiej Karty Mieszkańca.  

 

§ 2. Uzasadnienie rozpatrzenia petycji stanowi załącznik do niniejszej uchwały. 

§ 3. Wykonanie uchwały powierza się Przewodniczącemu Rady Miejskiej w Karczewie, 

zobowiązując do poinformowania składających petycję o sposobie jej rozpatrzenia poprzez 

przekazanie treści niniejszej uchwały wraz z uzasadnieniem. 

§ 4. Uchwała wchodzi w życie z dniem podjęcia. 

 

       Przewodniczący Rady 

       Piotr Żelazko 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



 

        ZAŁĄCZNIK  

        do UCHWAŁY Nr XXXVI/211/2020 

        RADY MIEJSKIEJ w KARCZEWIE 

        z dnia 30 listopada 2020 r. 

 

 

 

UZASADNIENIE 

 

W dniu 7 września 2020 r. wpłynęła od dwóch mieszkańców Gminy Karczew petycja 

w sprawie uruchomienia autobusu na linii Karczew – Otwock. Petycja poparta została przez 

Przewodniczącego Zarządu Osiedla Nr 8 w Karczewie. 

 

W petycji podniesiono zasadność uruchomienia kursowania autobusu na trasie Karczew 

– Otwock dla seniorów, osób pracujących i młodzieży szczególnie w okresie pandemii. 

 

Komisja Skarg, Wniosków i Petycji przeanalizowała powyższą petycję, uznała 

zasadność uruchomienia linii autobusowej Karczew - Otwock w połączeniu z przywilejami 

wynikającymi z Karczewskiej Karty Mieszkańca. 

 

Z pisma  Burmistrza Karczewa z dnia 12 października 2020 r. nr SEK.0012.3.2020 

wynika, że zakończyły się prace zespołu zadaniowego ds. opracowania założeń do programu 

„Karczewska Karta Mieszkańca”,  również w projekcie budżetu Gminy Karczew na 2021 r. 

Burmistrz Karczewa zabezpieczył kwotę 524 000 zł. na zakup usług na linie Karczew – 

Otwock. 

 

W związku z tym Komisja Skarg, Wniosków i Petycji w głosowaniu 4 głosami „za” 

przy 1 głosie „wstrzymującym się”  pozytywnie rozpatrzyła przedmiotową petycję. 
 

 

   

Przewodniczący Rady 

       Piotr Żelazko 

 


